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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 
 
 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 29  noiembrie  2012, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 
 
 
 Lucrările şedinţei încep la ora 1200 în prezenţa a 17 consilieri din numărul total al 
membrilor Consiliului. 
 Prin Dispoziţia nr.2045 din 23 noiembrie 2012 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
ordinară a Consiliului local din data 29 noiembrie 2012, ora 1200, care  are loc în sala 
de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
 

 Prezenţi:  
       

1. Bălănean Viorel  
2. Dinu Ionel 
3. Gâdea Gheorghe 
4. Badea Ionuţ 
5. Popazu Liviu 
6. Spoială Slav Gheorghe 
7. Truică Liliana 
8. Vladu Alexandru 
9. Stanciu Marius Viorel 
10. Velicu Florian 
11. Petcu Toma Florin 
12. Dinu Cristina Elena 
13. Pârlea Victor Constantin 
14. Oprişan Gigi 
15. Ciobanu George Daniel   
16. Cartojan Dan Liviu 
17. Cioacă Ionuţ  
 

Absenţi: 
 

1. Măroiu Marian 
2. Cepraga Cornel Sorin 
3. Ilie Clement 
 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Velicu Florian, ales  prin H.C.L.  nr. 226/30 
august 2012. 
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Domnul Secretar Roşu Petre: Bună ziua! Astăzi, 25 0ctombrie 2012 a fost 
convocată şedinţă ordinară, sunt prezenţi 18 consilieri. Conform Regulamentului de 
organizare şi funcţionare al Consiliului Local şedinţa este legal constituită.  

Domnul consilier Velicu Florian: Bună ziua! Supun la vot procesul verbal al 
şedinţei ordinare din data de 25 octombrie 2012, procesul verbal al şedinţei extraordinare 
din data 01 noiembrie 2012, procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 05 
noiembrie 2012 şi procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 19 noiembrie 2012. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 
Ordinea de zi cuprinde 37 puncte. Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de zi  a fost aprobată. 
 
Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea taxei de habitat pentru 
persoanele fizice 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică se abţine şi solicită şi 

contractul de concesiune cu Finaniciar Urban. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Bălănean Viorel: Comisia de servicii publice este de acord cu 

proiectul propus de către executiv cu precizarea ca la art.5, alin.4. să fie prevăzută o taxă 
în cuantum de 10 lei/an de locuinţă (apartament sau casă). 

Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 8 voturi pentru. Împotrivă? 8 voturi 
împotrivă. Abţineri?  

Domnul secretar Roşu Petre: Nu ies voturile, se votează nominal. 
1. Bălănean Viorel     - abţinere 
2. Cartojan Dan Liviu   - pentru 
3. Cioacă Ionuţ    - abţinere 
4. Ciobanu George Daniel   - abţinere  
5. Dinu Cristina Elena   - abţinere 
6. Dinu Ionel     - abţinere  
7. Gâdea Gheorghe    - abţinere 
8. Badea Ionuţ    - abţinere 
9. Oprişan Gigi    - pentru 
10. Pârlea Victor Constantin  - pentru 
11. Petcu Toma Florin   - abţinere 
12. Popazu Liviu    - abţinere 
13. Spoială Slav Gheorghe   - abţinere 
14. Stanciu Marius Viorel   - pentru 
15. Velicu Florian    - pentru 
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16. Vladu Alexandru    - pentru 
17. Truică Liliana    - pentru. 

Domnul secretar Roşu Petre: 7 voturi pentru şi 10 abţineri. O să vă rog să mai 
faceţi încă odată propunerea comisiei. 

Domnul consilier Pârlea Victor Constantin: Am propus ca la art.5, alin.4. să fie 
prevăzută o taxă în cuantum de 10 lei/an de locuinţă (apartament sau casă). 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Se mai votează dacă nu s-a aprobat? 
Domnul secretar Roşu Petre: Se supune la vot amendamentul comisiei. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Vă propun să amânăm acest punct ca să discutăm 

mai bine la comisie şi să facem ce este mai bine pentru populaţie. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Proiectul de hotărâre a fost pus pe site de acum o 

lună de zile. Până acum populaţia plătea 13 lei la case şi 9 lei la bloc, prin această taxă de 
habitat se reduceau cheltuielile la gunoi. Noi ne-am luat angajamentul să încasăm această 
taxă. Nu cred că puteţi veni cu ceva plauzibil, ca să spuneţi că nu aţi avut timp să studiaţi 
materialul. Vă va sancţiona electoratul. Nu înţeleg de ce nu sunteţi de acord ca populaţia 
să plătească mai puţin la gunoi. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mesajul dvs. este unul populist. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Mesajul meu nu a fost populist. Ulterior punerii pe 

site, am cerut o amânare pentru ca populaţia să ia la cunoştinţă despre această taxă de 
habitat. 

Domnul consilier Velicu Florian: Trebuie să supunem la vot şi propunerea 
comisiei. 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat cu amendamentul Comisiei de servicii 
publice. 

Domnul secretar Roşu Petre: Se votează nominal. 
1. Bălănean Viorel     - pentru 
2. Cartojan Dan Liviu   - pentru 
3. Cioacă Ionuţ    - abţinere 
4. Ciobanu George Daniel   - pentru 
5. Dinu Cristina Elena   - abţinere 
6. Dinu Ionel     - abţinere  
7. Gâdea Gheorghe    - abţinere 
8. Badea Ionuţ    - abţinere 
9. Oprişan Gigi    - abţinere 
10. Pârlea Victor Constantin  - pentru 
11. Petcu Toma Florin   - abţinere 
12. Popazu Liviu    - abţinere 
13. Spoială Slav Gheorghe   - abţinere 
14. Stanciu Marius Viorel   - pentru 
15. Velicu Florian    - pentru 
16. Vladu Alexandru    - pentru 
17. Truică Liliana    - pentru. 

Domnul secretar Roşu Petre: 8 voturi pentru şi 9 abţineri. Nu se aprobă. 
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Punctul 2: proiect de hotărâre privind modificarea Regulamentului de 
organizare şi funcţionare al Biroului pentru Situaţii de Urgenţă 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 3: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 
de 6.500 lei, Asociaţiei de Locatari nr.11 din Giurgiu  
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 4: proiect de hotărâre privind alocarea din bugetul local a sumei de 
24.000 lei pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor în beneficiul 
copiilor cu ocazia Sărbătorilor de Iarnă – Crăciunul 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 5: proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 151.250 lei din bugetul 
local, în vederea procurării cadourilor de Crăciun pentru preşcolari şi pentru 
elevii din şcolile cu clasele I – VIII din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian:Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 
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Domnul consilier Truică Liliana: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu  sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 6: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 
de 10.000 lei, Liceului Teoretic „Nicolae Cartojan” din Giurgiu, pentru 
sărbătorirea a 40 de ani de existenţă 
 

Domnul consilier Velicu Florian:Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu  sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 7: proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei unei troiţe situată în 
Municipiului Giurgiu, şoseaua Alexandriei, adiacent Bloc A1 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică solicită să se prezinte 

impactul asupra arhitecturii. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită a 
unui teren în suprafaţă de 150,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, Bulevardul 
Bucureşti, nr. 57 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită a 
Pavilionului U şi terenului aferent în suprafaţă de 1.810,00 mp., situat în 
Municipiul Giurgiu, Bulevardul Bucureşti nr. 57 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică propune  să se 

reînoiască anual protocolul. Contractul poate fi reziliat din iniţiativa fiecărei părţi cu 
condiţia anunţării cu 6 luni înainte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de Clubul Cadrelor Militare în 
Retragere. Avem acest contract cu dumnealor de 6-7 ani, dânşii şi-au manifestat intenţia 
de a mări perioada de închiriere pentru că vor să amenajeze acest sediu. Ne-au cerut 
această garanţie, ca peste un an să nu venim să-i dăm afară. Putem să-i lăsăm pe o 
perioadă mai mare de timp, am zis pe o perioadă de 15 ani, ca să aibă o siguranţă pentru a 
putea face amenajarea dorită. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită 
a unui teren în suprafaţă de 500,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada 
Gloriei, nr. 5 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică propune ca perioada de 

transmitere să fie de 15 ani. Contractul poate fi reziliat din iniţiativa fiecărei părţi cu 
condiţia anunţării cu 6 luni înainte. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 8 voturi pentru. Împotrivă? 7 voturi 
împotrivă. Abţineri? 2 abţineri. 
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Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei 
Contractului de asociaţiune în participaţiune nr.8.921/2007, încheiat între 
Municipiul Giurgiu şi Societatea Comercială TIPOGRAFIA KRONOS S.R.L. 
Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică se abţine şi solicită 

contractul. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei de 
folosinţă gratuită a sălii de sport şi terenului de sport cu iarbă sintetică din 
incinta Stadionului Marin Anastasovici, pentru Clubul Sportiv Şcolar Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii valabilităţi 
contractelor de închiriere pentru Căminul D, situat în Municipiul Giurgiu, 
şoseaua Sloboziei 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian:Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 14: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 
privată a unor terenuri situate în intravilanul Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării destinaţiei 
apartamentelor nr. 60 şi nr. 61 din Blocul 40/853, strada Negru Vodă, Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 16: proiect de hotărâre privind acordarea avizului de principiu în 
vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini necesar 
concesionării prin licitaţie publică a unor terenuri, situate în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 17: proiect de hotărâre privind acordarea unui aviz de principiu în 
vederea asocierii în participaţiune pentru construirea a două Centrale 
Termoelectrice 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a constatat că sunt 

îndeplinite condiţiile şi drept urmare acordă aviz favorabil proiectului de hotărâre 
(domnul consilier Pîrlea Victor se abţine). 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil, cu modificarea art.1 din proiectul de hotărâre în sensul să se prevadă ca energia 
termică să se preia prin operator autorizat către populaţie. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Domnul consilier Bălănean Viorel la acest punct 

nu votează. Discuţii? 
Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Sunt de acord să demarăm o asemenea 

investiţie în Giurgiu. Am studiat acest gen de centrală şi mă întreb dacă în zona noastră  
se va găsi atâtea tone de biomasă. Trebuie văzut şi studiul făcut de o firmă germană şi 
trebuie să vedem dacă va fi fiavilă această investiţie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba despre o investiţie cu 100% profit. Noi 
le punem la dispoziţie terenul  şi le cumpărăm produsul. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Orice investiţie care vine pe Giurgiu 
este necesar să-i acordăm şanse. Trebuie văzut dacă are studiu de impact, va plăti taxe şi 
impozite aici, este bine pentru oraş. Trebuie un termen cerut şi respectate condiţiile 
legale. Noi, logic, trebuie să încurajăm orice investitor care vine în Giurgiu. 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Aş dori să ştiu dacă are studiu de oportunitate. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Acum îi dăm avizul de principiu. Când vom aproba 

contractul vom avea toate detaliile. 
Domnul  Stanciu Eugen – firma AGRO: Am venit la Giurgiu pentru că Dunărea 

este foarte aproape şi transportul este mai ieftin. Am purtat discuţii cu ROMSILVA şi 
suntem plătiţi ca să adunăm biomasa. Firma va fi giurgiuveană, taxele vor fi plătite aici, 
muncitorii vor fi din Giurgiu, apa caldă menajeră va fi plătită ca şi apă rece. Intenţionăm 
ca în incinta CET-ului să facem şi o fabrică de peleţi. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Termenul de finalizare este în noiembrie 
2013? 

Domnul  Stanciu Eugen: Da. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
Domnul consilier Bălănean Viorel nu votează. 
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Punctul 18: proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în 
domeniul privat al Municipiului Giurgiu a unor bunuri în vederea scoaterii din 
funcţiune, casării şi valorificării 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea structurii Comisiei pentru 
analizarea dosarelor de locuinţă pentru tineri şi familii de tineri în vârstă de 
până la 35 ani, destinate închirierii 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? 
Domnul primar Barbu Nicolae:  Este vorba de faza premergătoare. Luna trecută 

am semnat recepţia celor 55 de apartamente din zona Obor. Urmează faza în care comisia 
să-şi dea viza. Anul viitor se vor realiza şi cele 150 de apartamente din Port. Se va realiza 
o înregistrare video a condiţiilor în care stau, urmând ca o prezentare să se facă la Teatrul 
Valah, ca să se vadă că acestea se dau în urma stabilirii criteriilor de ierarhizare. Am făcut 
aceste precizări pentru că am fost bombardat cu mesaje şi la audienţe. 

Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 20: proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 15.000 lei din bugetul 
local, în vederea procurării cadourilor pentru colindători, cu ocazia Sărbătorilor 
de Iarnă – 2012 
 

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Truică Liliana: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 
financiar domnului Olariu Ioan din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei la 
Hotărârea Consiliului Local nr. 204 din 30 august 2012 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Truică Liliana: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil, 

cu condiţia ca un consilier să facă parte din maximum 2 consilii de administraţie. 
Domnul consilier Oprişan Gigi: Am văzut că doi consilieri fac parte din mai multe 

Consilii de Administraţie, iar alţii din nici unul. 
Domnul consilier Velicu Florian: Faceţi propuneri. 
Domnul consilier Oprişan Gigi: Propun pe domnul consilier Cioacă Ionuţ. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Propun pe domnul consilier Cartojan Dan 

Liviu. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat cu modificarea propusă: „ Domnii consilieri Pârlea Victor 
Constantin şi Bălănean Viorel vor fi înlocuiţi de domnii consilieri Cioacă Ionuţ şi 
Cartojan Dan Liviu”. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 
hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Regulamentului 
de Organizare şi Funcţionare al Direcţiei de Impozite şi Taxe Locale 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică se abţine (3 abţineri şi 1 

vot pentru – domnul consilier Pîrlea Victor).  
Mă abţin având în vedere că o parte din personal urma să colecteze şi taxa de 

habitat. De principiu suntem de acord, dar să se coreleze regulamentul cu taxa de habitat. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Luna trecută am aprobat organigrama şi acum s-a 
venit cu Regulamentul de Organizare şi Funcţionare şi nu are legătură dacă aprobăm sau 
nu taxa de habitat. Nu înţeleg, pentru că nu are nici o legătură cu această taxă. 

Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 8 voturi pentru. Împotrivă? 7 voturi 
împotrivă. Abţineri? 2 abţineri. 

 
Punctul 24: proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 
Municipiului Giurgiu în cadrul asociaţiuni cu Asociaţia Sportivă Fotbal Club 
ASTRA Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 25: proiect de hotărâre privind acordarea avizului de principiu în 
vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini necesar 
concesionării prin licitaţie publică a unui teren situat în Municipiul Giurgiu, 
strada Tineretului, adiacent bazin decantare 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat al Municipiului Giurgiu, a unui bun situate în incinta 
imobilului din strada Vlad Ţepeş, nr. 45, în vederea scoaterii din funcţiune, 
casării şi valorificării 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice în anul 2013 pentru Aparatul de specialitate al Primarului 
Municipiului Giurgiu şi instituţiile publice subordonate Consiliului Local al 
Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 28: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 
valoare de 4.000 lei, Clubului Sportiv „Constelaţia” din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Truică Liliana: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind înfiinţarea Societăţii Comerciale 
CENTRALA TERMICĂ GIURGIU S.A. 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică se abţine. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil, cu menţiunea să se modifice art.7. 
Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de servicii publice. 
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Domnul consilier Bălănean Viorel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: La comisie am solicitat nişte date care 

nu ne-au fost prezentate în totalitate. Această societate ne este necesară pentru a putea 
prelua patrimoniul de la Consiliul Judeţean. Exista şi varianta să preia această activitate 
Consiliul Local, dar cel mai bine este să înfiinţăm această societate. 

Domnul consilier Velicu Florian: La acest punct domnul consilier Bălănean Viorel 
nu votează. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: La art.7 din proiectul de hotărâre scrie: 
„Se împuternicesc următorii consilieri locali să reprezinte Consiliul local al municipiului 
Giurgiu în Adunarea Generală a Acţionarilor”, domnul Vucă Emil Gabriel  nu este 
consilier local, să se modifice pentru că nu este pertinent. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat cu amendamentul de la art.7. Cine este pentru? Împotrivă? 
Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 30: proiect de hotărâre privind înfiinţarea Societăţii Comerciale 
GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică se abţine. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil, cu menţiunea să se modifice art.7. 
Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Bălănean Viorel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil  
Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat cu amendamentul de la art.7. Cine este pentru? Împotrivă? 
Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
 
Punctul 31: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar 
domnului Cosat Mihail din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului Bugetului de 
venituri şi cheltuieli pe anul 2013 al Societăţii Comerciale Administraţia Zonei 
Libere Giurgiu S.A. şi Proiectului Programului anual al achiziţiilor publice 
 

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
 
Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şi tarifelor minime pe 
anul 2013 practicate de Societatea Comercială Administraţia Zonei Libere 
Giurgiu S.A. 
 

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
 
Punctul 34: proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Aparatului de Specialitate al 
Primarului Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
 
Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea diminuării Bugetului local de 
venituri şi cheltuieli pe anul 2012 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Velicu Florian: La acest punct avem o completare care ne-a fost 
adusă înainte de şedinţă. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de o suplimentare de 200.000 lei pentru 
Liceul Ion Maiorescu. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Ordinea de zi la mine se termină la 
punctul 32. 

Domnul consilier Velicu Florian:  La toţi consilierii funcţionează, numai la dvs., 
nu. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
 
Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea diminuării Bugetului 
centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii şi subvenţii pe anul 2012 
 

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 
voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
 
Punctul 37: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu pe perioada decembrie 2012 – 
februarie 2013 
 

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog să faceţi propuneri pentru preşedinte de 

şedinţă. 
Domnul consilier Petcu Toma Florin: Propun pe domnul consilier Spoială Slav 

Gheorghe. 
Domnul consilier Velicu Florian: A mai fost. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Propun pe domnul consilier Petcu Toma 

Florin. 
Domnul consilier Petcu Toma Florin: Nu accept. 
Domnul consilier Velicu Florian: Alte propuneri? Dacă nu mai sunt şi alte 

propuneri, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat cu propunerea făcută pentru 
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domnul consilier Spoială Slav Gheorghe. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 
unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Avem un sărbătorit căruia trebuie să-i spunem 
“La mulţi ani!”: domnul primar Barbu Nicolae. 

Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 
 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 1510. 
 
 

 


